
Vážený pane starosto,

jsem přesvědčen o tom, že pokud někdo vydává domněnky za ověřitelná fakta, o jeho důvěryhodnosti to svědčí
velmi silně.

Děkuji za Vaši reakci, přestože to, oč jsem Vás žádal, neobsahuje. Dovoluji si Vás informovat, že odpověď na
Vaši "otevřenou reakci jsem již vypracoval a než se k Vám dostane oficiálně, můžete si ji přečíst alespoň na
mém osobním webu. https://badatele.net/news/do-novinaru-se-ve-vonoklasech-kope-snadno/

Vzhledem k tomu, že jste mě osočil z manipulace, zveřejnil jsem na svém webu i plný přepis našeho rozhovoru
včetně otázek, aby bylo jasné, jakým způsobem byl veden a jak jste odpovídal.

Dovolte mi ještě Vás upozornit, že se případu budu věnovat i v budoucnosti a rád bych získal i odpovědi na
otázky, které jsem minule nedostal. Vzhledem k tomu, že jste na rozhovor nebyl po stránce faktických
argumentů příliš připraven, rád bych se při příštím natáčení znovu zeptal na problém retroaktivity územního
plánu, který jste mi v rozhovoru neozřejmil, který je v případu naprosto klíčový, přestože to ve Vašich veřejných
vyjádřeních neprezentujete.

Pokud jsem porozuměl Vašemu přeposílání naší korespondence správně jako pokusu o stupňování nátlaku na
naši redakci, samozřejmě přepošlete do redakce i tuto mou zprávu.

Jaroslav Mareš


